
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 21. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 417
Når Banedanmark ikke mener, at der er en sikkerhedsrisiko forbundet med, at der ligger 
blotlagte fiberkabler langs Banedanmarks skinner, hvorfor kan ministeren så ikke skriftligt 
besvare TRU alm. del – spørgsmål 410?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alexander Ryle (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på alexander.ryle@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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